
REPUBLIKA HRVATSKA
srsACKo-MosLAVAera ZupnNua

OPCINA MAJUR

OPCINSKO VIJECE

KLASA: 021-05114-0113
URBROJ: 217 61 14-01 -14-2
Majur, 12. lipnja 201 4. godine

ZAPISNIK

s 8. sjednice Op6inskog vijeia Op6ine Majur odrLane dana 12.6.2014. godine u 12:00
sati u vijednici Op6ine Majur, Kolodvorska 5, Majur.

Nazoini vijednici: Jurica Dupi6, Janko Vukmirovi6, Stojan Crnojevi6, Branka Alapii, Goran
Kostri6, Ana Sari6, Branka Bobetko, vi5nja Babi6, Stjepan Jelidi6, Stjepan Vujdii.

Odsutni vijednici: Milan Dabii

Ostali nazoini:
1. Klementina Karanovi6, mag.ing.agr., opdinska nadelnica
2. Milan Livkovic,zamjenik nadelnice
3. Duro Jandic, zamjenik opcinske nadelnice iz reda pripadnika srpske nacionalne

manjine
4. Kristina Rac, v.d. prodelnice Jedinstvenog upravnog odjela
5. Marijana Solomun, zapisnidar

Predsjednik Sdepan Jelidii, predsjeda sjednicom otvara istu, pozdravlja nazo(ne,
utvrduje da je na sjednici nazodno 10 od 11 vijednika te postoji kvorum za pravovaljano
odludivanje te predlaZe dnevni reduztri todke nadopune, koje glase:

14. Prijedlog Odluke o sporazumnom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje komunalne
djelatnosti sakupljanje i odvoz komunalnog otpada
15. Prijedlog Odluke o privremenom povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti
skupljanja, odvoza i odlaganja komunalnog otpada na podrudju Opiine Majur
16. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o visini naknade predsjedniku i
vije6nicima Opdinskog vijeda Opiine Majur

Pre5lo se na glasovanje o svakoj todki nadopune dnevnog reda:
acl.l4. Prijedlog Odluka o sporazumnom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje
komunalne djelatnosti sakupljanje i odvoz komunalnog otpada
O nadopuni dnevnog reda ovom todkom izjasnilo se 10 vije6nika >>ZA<<,0 )PROTIV( i 0
)SUZDRZAN(.
ad.15. Prijedlog Odluke o privremenom povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti
skupljanja, odvoza i odlaganja komunalnog otpada na podrudju Opdine Majur
O nadopuni dnevnog reda ovom todkom izjasnilo se i0 vijednika >>ZA<<,0 )PROTIV( i 0
>SUZDRZAN(.
ad.16. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o visini naknade predsjedniku i
vijeinicima Op6inskog vijeda Opiine Majur



o nadopuni dnevnog reda ovom todkom izjasnilo se 7 vije6ntka >>zA<<' 3 )PROTIV( i 0

)SUZDRZ (.

Tako predloZeni dnevni redjednoglasnoje prihva6en i glasi:

DNEVNI RED:

l. ?ll,lilt'll. ,:"arice op.inskog_vije6a op.ine Mqllgd'zane 6. oZujka 2014' godine

3. prijedlog ZaUyufi1ao uwajanju-tt"r.U6;; 'uAu VZp Hrvatska Kostajnica za20l3' godinu

4. Prijedlog Godisnjeg izvjestaja 
" 

i'"'!;;;;;;; op6ine Majur za period sijedanj-

dopuna Proraduna Opiine Majur za2}I4'.godinu

Javne komunalne ustanove "Majur" 
u M-1jury

'uruatun'tinit<a opeinskog nadelnika Op6ine Majur koji

,ja radnog odnosa

g. prijedlog Odluke o pla6i i drugim.pr;;i;r iz radnog odnosa opdinskog nadelnika i

zamjenlkaop6inskog nadelnika Opdine Majur koji duinost na koju su izabrani obna5aju

j skrbi OPiine Majur

nama i dopunama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi

014. godinu
)nama i Joft'nu-u Plana zaltite odpoLataOpiine Majur

, r.. O rt uu u'nuttn ade za zadt Lav anj e ne z akonito izgr adene

inu
ranju Natje daiazaizbor ravnatelja/ice Narodne knjiZnice i

ditaonice Majur
rmnomraskiduUgovoraokoncesijizaobav|janjekomunalne

.omunalne djelatnosti
,r OP6ine Majur
ni naknade Predsjedniku i

OP6ine Majur

17. Razno

Pre5lo se na rad po todkama dnevnog reda'

ad.L. Aktualni sat
eredsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje vije6nicima'

Zar\ie(,se javila vije.nica n* Surie 
"f. 

oiatraLi A^ 'i 'uiaue,, sjednicu vijeia pripremi

izvjestaj o zadtLenju grobne nut tuAi ttpf"ti i uliogftti sredstava grobne naknade te kada se

planira odrzuuuni"^,J;;. op6ine zaostalagroblja koja nisu zadtLena'

ad.2.Zapisn iks6.s jedniceopdinskogvi jedaopdineMajurodrZane6.oZujka20|4.
godine 

Zapisnik s 6. sjednice opdinskog vije6a bez komentara jednoglasno je prihvaden'

ad .3 .P r i j ed logZak l j u iakaousva jan ju l zv je56aoraduYZPHwatskaKos ta jn i caza
zDl3.godinu r - --^r 7-

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog red' Za t\ee

Karanovi6 tof u:t i^i:estila prisutne o radu VZP Hrvatska I

VZP dobio otUi) 'Uog ntaottatka sredsrava za pla6e' te dr

DVD Majur Uuat 'uttiostalan DVD ili da ostane uYZP' a

ouo u!j| 
i?rl?||J"#Jlo.un,o daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje te je s 10
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glasova >>ZA<< donesen

o usvajanju Izvjesda 
"?lffLJff"|["" 

zajednice podruija
Hrvatska Kostajnica za 2013. godinu

Integralni tekst Zakljuiku o usvajanju lzujeita o radu Vatrogasne zajednice
podruija Hrvfltsku Kostajnica za 2013. godinu nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnom
predmetu u pismohrani Optine Majur.

ad.4. Prijedlog Godi5njeg izvje5taja o izvr5enju proraiuna Opdine Majur za period
sij eianj -prosinac 2013. godine

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje nadelnici Klementini
Karanovi6, izvjestiteljici ove todke dnevnog reda.

Nadelnica Klementina Karanovid je izvijestila da je iz materijala vidljivo kako je
Opiina Majur 2013. godinu zavrllla s ostvarenih2.156.034,35 kuna prihoda, te 2.564.502,99
kuna rashoda, raspoloZiva sredstva iz protekle godine su bila 693.607,00 kuna te vi5ak za
slijededu godinu iznosi 285.136,00 kuna. Dodala je kako je godina bila veoma teSka zbog
tro5kova izbora koja su se odrZavali proSle godine te da je ve6ina toga ostvarena zahvaljuju6i
provedbi proj ekta prekogranidne suradnje.

Vijecnica Ana Sari6 postavila je pitanje za5to iznosi 89.703,93 kuna za nerazvrstane
ceste nisu poravnani u drugoj koloni nego iznose 42.743,75 kuna.

Nadelnica Klementina Karanovi6 je odgovorila da se radi o izvornom planu i izvr5enju
te da ti iznosi niti ne mogu biti poravnani.

Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje te je s i0
glasova >>ZA<< donesen

GODISNJI IZVJESTAJ
O IZVRSENJU PRORAEUNA OPCINE MAJUR

ZA PERIOD SIJEdANJ-PROSINAC 2O13.GODINE

Integralni tekst Godiinji izujeitaj o izvrienja proraiuna Opiine Majur za period
sijeianj-prosinuc nolazi se u spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u pisntohrani Optine
Majur.

ad.5. Prijedlog Odluke I. izmjena i dopuna Proraiuna Opdine Majur za2014. godinu
Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje nadelnici Klementini

Karanovi6, mag.ing.agr., izvjestiteljici ove todke dnevnog reda.
Nadelnica Klementina Karanovii navodi da je potrebno poveiati prihode u odnosu na

iznos u materijalimaza8.535,46kuna, radi se o iznosu koji ie biti upladen Opdini Majur od
Hrvatskog zavoda za zapolljavanje radi strudnog osposobljavar4a, te poveiati za 5.000,00
kuna, buduii da dlanarina u LAG-u Una iznosi 10.000,00 kuna. Iste te iznose treba dodati i u
stavkama rashoda. Navela je kako se bri5e stavka naknada za koriStenje zemlji5ta za vodovod
Majur-G. Hrastovac budu6i se ta naknada ne pla(,a vi5e kako je navedeno novim zakonom o
cestama. Pove6ava se iznos za stipednije buduii se na natjedaj javilo 7 studenata, smanjuje se
iznos sufinancfuanja programa pomod i njega u ku6i bududi da se program od 1. svibnja vi5e
ne provodi, uskladuju se iznosi za projektnu dokumentaciju za vodovode sukladno
prikupljenim ponudama, smanjuje se iznos za rekonstrukciju kotlovnice i centralnog grrjanja,
poveiava se iznos za kante za sme6e bududi da sukladno novom zakonu moramo zapodeti s
odvojenim sakupljanjem otpada, povedava se iznos za izradu lokacijske dozvole za
rekreacijske objekte i sportske terene, te se stvake za uredenje domova smanjuju na nulu, a
otvara se nova stavka uredenje dru5tvenih domova i objekata.

Vijeinica Ana Sarii postavila je pitanje Sto je sa zemlji5tem zasport i rekreaciju.
Nadelnica Klementina Karanovid odgovara da se trenutno pregovara oko kupnje

zemlji5ta, trenutno su otvorene tri opcije, a vidjet 6emo koja ie biti najpovoljnija.



Vijednica Ana Sari6 postavlja pitanje sto se planira raditi na groblju u Mradaju'

Nadelnica Klementina Karanovi( odgouutu da je u planu uredenje staze na gornjem

grobu buduii da se stanovnici bune kod lo5eg vremena da je povrsrlaklizava' 
l

Vijednica A;^S".id postavlja pitanje da li se 5to planira raditi na groblju u Majuru

buduii da postoje ividnjaci koji su vlasnisivo Pogrebnog drustva, a svakim danom se broj

ividnjaka smanjuje zbog otudenja'
Nadelnica Klem-entina Iiaranovi6 odgovara da 6e povesti oko toga brigu'

Vije6nica ,tra Sa.ie postavlja pitanje za5to u proradunu nije naveden rznos za

ugradnju hidranata u Mlinskoj ulici u Majuru'

Nadelnica Klementina Karanovid odgovara kako je mogla uvrstiti u proradun rznos za

hidrante na njezin tuit1"u, ali da je cijena jednog hidranta od 10'000 do 15'000 kuna' po

ponudi Komunalca iz Firvatske fosta.lnice, t! nijelealno da 6e se ti radovi ove godine mo6i

napraviti s obzirom da bi bilo potrebno postaviti barem 2 do 3 hidranta'

Predsjednik daje ovu toem dnevnog reda na glasovanje te je s 10 glasova >>ZA<<

donesena

ODLUKA
O I.IZMJENAMA I DOPUNAMA

PRORAdUNAOPCINEMAJURZA2D|4.GODINU

Integralni tekst Odtuke o L izmienama i dopunama Proraiuna Optine Maiur za

2014. goclinu nalazi se u spisu ove sjeinice i u posibnom predmetu u pismohrani Optine

Majur.

Nakon ove toike clnevnog reda vijeinica Brunks Atapit uz ispriku napustilaie siednicu'

ad.6. Prijedlog odtuke o osnivanju Javne komunalne ustanove,,Majur" u Majuru

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje nadelnici Klementini

Karanovii ,mag.ing.agr. ' izvjesti tel j iciovetodkednevnogreda.
Klementina- tiuiurrouie predlaLe osnivanje komunalne ustanove s ciljem boljeg

dajur. Osnivanjem ove ustanove zaposlili bi dva

rLivania groblja, jednog djelatnika prebacili bi iz
'oSak, a tapottiti bi 3ednu novu osobu, bududi da od

snijega, postoji mogudnost i sakupljanj arrazd'

Vije6nica Ana Sarii smatra da bi vijer

rpo5ljavanjem jedne osobe na takvim poslovima

, j.t .. tutludno pravilima zaltite na radu jednu

odgovorne Poslove.
Vije6nik Stjepan Vujdi6 pita da li 6e taj di.tutnik toji 6e bit zaposlen zarcdtti za svoju

pla6u.
Nadelnica Klementina Karanovid odgovara da danas za odrLavanje dva groblja Op6ina

pojednoj kosnji placa oko 8.500 kuna, u to ui bilo dovoljno sredstavaza pla6ujednog

djelatanika ,a mlesec i pol, a svake godine se kglibarem 3 puta, a kad se u obzir uzmu i

ortulu nova groblja koja se moraju zad:uLitr to je veliki iznos.

Nakon rurpru,r", predsjednik daje na glasovanje da se ova todka dnevnog rada skine s

dnevnog rada i doradi ia idieu sjednicu vi3-eea te je takav prijedlog s 8 glasova >ZL< i I

)SUZDRZAN< usvojen

ZAKLJUCAK



Integralni tekst Zaktjuika nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnonr predmetu u

pi smohrani Opcine Majur.

ad.7. Prijedlog Odluke o naknadiza rad zamjenika opdinskog naielnika Opdine Majur

koji duZnost obna5a bez zasnivanja radnog odnosa
Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje nadelnici Klementini

Karanovid, mag.ing.agr., izvjestiteljici ove todke dnevnog reda.
Nadelnica Klementina Karanovi c obrazlaLe da predlaLe naknadu za Milana Livkovr(,

bududi da Milan Zivkovil, gotovo svakodnevno dolazi u Op6inu Majur, sudjeluje u radu,

moLe se u njega pouzdati te ga poslati na sastanke, radionice i ostala dogadanja na kojima ona

ne moZe sudjelovati. Dodaje da Milan Zivkovi(, poznaje puno osoba, narodito u Sisku, te je

kao takav od velike koristi za Op6inu Majur, jer je drugadije kad se dode na razgovor u

Zupaniju, a vi poznajete prodelnika nego ako nekoga ne poznaiete. Milan Zivkovil, je dosad

radio godinu dana kao volonter te ona vi5e nema obraza ga poslati negdje, jer se dovjek mora i

obudi i obrijati i ima druge troSkove kud kod ode.
Vije6nik Stojan Crnojevi6 smatra da to nije velik iznost buduci da zamjenrci u drugim

op6inama imaju i 3.500 kuna te predlaZe da mu se da naknada.
Vijeinik Stjepan Vujdid pita ako Milan Livkovit, sve to radi Sto radi zamjenik Duro

Jandic.
Nadelnica Klementina Karanovii odgovara da zamlenik Duro Jandi6 nema poloZen

vozadki ispit, te ako on negdje ide moraju i6i dvije osobe.
Za rlje(, se javio zamjenik nadelnice Duro Jandi6 koji je dodao da on obavlja poslove

za koje je izabran, a koji se odnose na poslove vezane za pripradnike srpske nacionalne

manjine.
Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje te je s 8

glasova >>ZA<< i 1 )SUZDRZAN( donesena

ODLUKA
o naknadi za rad zamjenika opdinskog naielnika

Opdine Majur koji duZnost obnaSaju bez zasnivanja
radnog odnosa

Integralni /eksf Odluke o naknadizarad zamjenika opfinskog nadelnika Opdine

Majur koji duZnost obna5aju bez zasnivanja radnog odnosa nalazi se u spisu ove sjednice

i u posebnom predmetu u pisntohrani Optine Majur.

ad.8. Prijedlog Odluke o pla6i i drugim pravima iz radnog odnosa op6inskog naielnika i

zamjenika opdinskog naielnika Opdine Majur koji duinost na koju su izabrani

obna5aj u profesionalno
Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,

izvjestiteljici ove todke dnevnog reda, koja je ukratko izvijestila o razlozima dono5enja ove

odluke.
Bez rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9 glasova

>>ZA<< donesena
ODLUKU

o pla6i i drugim pravima iz radnog odnosa
opdinskog naielnika i zamjenika opdinskog naielnika Opdine Majur

koji duZnost na koju su izabrani obna5aju profesionalno

Integralni telrst Odluke o plaii i drugim pravims iz rudnog odnosa opiinskog

nuielniks i zamjenika opiinskog naielnika Opfine Majur koii duinost na koiu su izsbrani

obnaiaju profesionalno nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnont predmetu u pismohrani

Optine Majur.

ad.9. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Opdine Majur
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Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. Ovu Odluku potrebno donijeti izrazloga Sto je stupio
na snagu novi Zakon o socijalnoj skrbi koji donosi odredene novine na tom podrudju.

Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9
slasova >>ZA<< donesena

ODLUKA
o socijalnoj skrbi Opdine Majur

Integralni tekst Odlake o socijalnoj skrbi Opiine Majur nalazi se u spisu ove sjednice
i u posebnom predmetu u pismohrani Optine Majur.

ad.10. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u
socijalnoj skrbi na podruiju Opdine Majur za2014. godinu

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda.

Ove izmjene odnose se na prethodne izmjene u proradunu koje su usvoje i potrebno je

ovaj program uskladi s prethodno donesenom Odlukom o socijalnoj skrbi Opiine Majur.
Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje te je s 9

glasova >>ZA<< donesena

ODLUKA
o I. izmjenama i dopunama

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u
Opdini Majur za2014. godine

Integralni /eftsf Odluke o I. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u
socijalnoj skrbi u Opdini Majur za2014. godine nalazi se u spisu ove sjednice i u
posebnom predmetu u pismohrani Opcine Majur.

ad.ll. Prijedlog Odluke o 7. izmjenama i dopunama Plana za5tite od poZara Opdine
Majur

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. Koja izvje5tava kako je godi5nje jednom potrebno
razmatrati Plan za5tite odpoLara Op6ine Majur i u njega unijeti potrebne izmjene.

Bez rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9 glasova
>>ZA<< donesena

ODLUKU
o 7. izmjenama i dopunama

Plana za5tite od poZara Op6ine Majur

Integralni tekst Odluke o 7. izmjenama i dopunama Plana zaStite od poZara
Opdine Majur nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u pismohrani Optine
Majur.

ad.l2. Prijedlog Programa utroSka sredstava naknade za zadrilavanje nezakonito
izgrarlene zgrade u prostoru za 2014. godinu

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. Koja je izvijestila kako je opiina sukladno Zakonu o
postupanju s nezakonito izgradenim zgradama duLna donijeti program utroSka sredstava
naknade. Sukladno Zakont sredstva se mogu utro5iti zaizradu prostornog plana kojim se
propisuju uvjeti i kriteriji zaurbanu obnovu i sanaciju podrudja zahva(,enrh nezakonitom
gradnjom te za poboljSanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih
naselja.



Bez rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9 glasova
>>ZA<< donesen

PROGRAM
utro5ka sredstava naknade za zadrLav anie

nezakonito izgradene zgrade u prostoru za2014. godinu

Integralni tekst Programa utroika sredstavs naknude zu zadriavanje nezakonito
izgraitene zgrade u prostoru za 2014. godinu nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnont
predntetu u pismohrani Optine Majur.

ad.13. Prijedlog Odluke o raspisivanju Natjeiajaza izbor ravnatelja/ice Narodne
knjiinice i iitaonice Majur

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. Narodna knjiZnica i ditaonica Majur ima vr5iteljicu
duZnosti ravnatelja te je radi po5tivanja zakonskih obvezapotrebno raspisati nadedaj zaizbor
ravnateljalice Narodne knjiZnice i ditaonice Majur.

Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9
glasova >>ZA<< donesena

ODLUKA
o raspisivanju Natjeiaja za izbor ravnatelja/ice

Narodne knjiZnice i iitaonice Majur

Integralni /eftsr Odluke o raspisivanju Natjeiaja za izbor ravnatelja/ice Narodne
knjiZnice i iitaonice Majur nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u
pismohrani Optine Majur.

ad,l4. Prijedlog Odluke o sporazumnom raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje
komunalne djelatnosti sakupljanje i odvoz komunalnog otpada

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. JP Komunalac Hrvatska Kostajnica s kojim imamo
sklopljenu govor o koncesiji stupanjem na snagu Zakona o vodama morao je reorganizirati
svoje poslovanje te je u njegovoj nadleZnosti ostala samo javna vodoopskrba i javna

odvodnja, a sve ostale komunalne djelatnosti koje je do tada obavljalo preuzelo je obavljati
trgovadko druStvo EKOS HRVATSKA KOSTAJNICA te jeiztograzlogapotrebno donijeti
ovu odluku kako bi proveli prekid koncesije u Registru koncesija i pripremili se za
raspisivanj e nove koncesij e.

Nakon rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje teje s 9
slasova >>ZA<< donesena

ODLUKA
o sporazumnom raskidu Ugovora o koncesiji

za obavljanje komunalne djelatnosti sakupljanje
i odvoz komunalnog otpada

Integralni tekst Odtuke o sporazumnom raskidu Ugovora o koncesiji za obavlianie

komunalne djelatnosti sakupljanje i odvoz komunalnog otpadu o usvaianju iste, nalazi se u

spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u pismohrani Opcine Majur.

ad. 15. Prijedlog Odluke o privremenom povjeravanju obavljanja komunalne
djelatnosti skupljanja, odvoza i odlaganja komunalnog otpada na podruiju Opdine
Majur



Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda i rijed daje v.d. prodelnice Kristini Rac,
izvjestiteljici ove todke dnevnog reda. Nastavno na prethodnu todku dnevnog reda, potrebno
je za period kada neiemo imati koncesionara, a do rzbora novog koncesionara sukladno
zakonskim obvezama, osigurati odvoz komunalnog otpada s podrudja Opiine te se iz tih
razlogapredlaZe donoSenje ove Odluke.

Bez rasprave, predsjednik daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje te je s 9 glasova
>>ZA<< donesena

ODLUKA
o privremenom povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti

skupljanja, odvoza i odlaganja komunalnog otpada
na podruiju Opdine Majur

Integralni tekst Odluke o privremenom povjeravanju obavljanja komunalne
djelatnosti skupljanja, odvoza i odlaganja komunalnog otpada na podruiju Opdine
Majur o usvajanju istih, nalazi se u spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u pismohrani
Opiine Majur.

ad.16. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o visini naknade
predsjedniku i vijednicima Opdinskog vijeda Opdine Majur

Predsjednik otvara ovu todku dnevnog reda, kojoj je on ujedno i predlagatelj te daje
rijed vijednicima.

Buduii da se nitko nije javio zarije( nadelnica Klementina Karanovid ga zamoljava da
obrazloLi odluku i opravdanost zahdeva takvog poveianja.

Opravdanost svog prijedloga pronalazi u tvrdnji kako predsjednik vijeda u Opdini
Donji Kukuruzari ima mjesednu naknadu od 3.500 kuna. Postavlja pitanje vijednicima ima li
kakvih pitanja.

Nadelnica Klementina Karanovi6 iznosi da nije istina da predsjednik vijeia u Op6ini
Donji Kukruzari ima toliku naknadu, nego je njegova naknada oko 1.250,00 kuna. Dodaje da
je suludo u ovim vremenima da predsjednik vijeia tako male op6ine ima mjesedno naknadu
od 1.000,00 kuna, a jednom u tri mjeseca se odrZavaju sjednice vije6a. Iznrjelaje da je tro5ak
sata rada predsjednikavijeta 366 kuna, a ona zaraduje oko 38 kuna po satu, ne radunajuii
prekovremeni rad, a ovim poveianjem to bi bilo preko 700 kuna, Sto nije u redu. Postavila je
pitanje ostalim vijeinicima zar nemaju nrlta za dodati. PredloZila je ako se ve6 pove6ava
naknada za vijednike da i predsjednik vijeia ima naknadu po nazodnosti na sjednici vije6a od
1.000 kuna, a ne mjesednu naknadu.

Postavila je pitanje vijeinici Ani Sarii, ujedno i biv5oj nadelnici kako su vijednici do
prije 5 godina svi dobivali jednako po 100 kuna po sjednici, tek tada se uvela naknada od 500
kuna mjesedno?

Vijednica Ana Sari6 je odgovorila da su i ona i njezini zamjenici i vijecnici radrli za
opiinu s malim sredstvima, ali da sad uvida da je pogrijeSila.

Po5to ostali vijeinici nisu imali ni5ta dodati, predsjednik je dao Odluku na glasovanje.
Nakon glasovanja, predsjednik je konstatirao kako s 4 glasa >>ZA<<,2 glasa >PROTIV(

i 3 )SUZDRZANA( nije usvojena
ODLUKA

o I. izmjenama i dopunama Odluke
o visini naknade predsjedniku i vijednicima Opdinskog vijeda

Opdine Majur

te se donosi
ZAKLJUiAK

Integralni tekst Zakljuika o ne usvajanju Odluke o I. izmjenilmu i dopunama
Odluke o visini naknade predsjedniku i vijeinicimt Opiinskog vijeta Opiine Majur nalazi
se u spisu ove sjednice i u posebnom predmetu u pismohrani Optine Majur.



ad.17.lRazno
lPredsjedr_rik je otvorio ovu todku dnevnog reda i dao rded vijednicima. Za rijed se

javila vijeinica Sarii koju zanima Sto je sada s Brigom i njegom starijih i nemo6nih.
V.d. prodelnice odgovara da misli da je to za sada sve stopirano. Zamlenik nadelnice

Milan Zivkovie se nadovezao na odgovor te izjavljuje kako smatra da je sve za sada stopirano
te da 6e se Crveni kriZ fokusirati na pomoi poplavljenim podrudjima u Slavoniji i da
vjerojatno ne6e niSta sredstava ostati za prograffrbrige i njege.

Kako nije vi5e bilo pitanja predsjednik je zakljudio sjednicu u 14:40 sati..

Zapisndar

14-61--
Manjana Solomun
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